

# FRONT



Rx

Fluconazole 150 mg, Azithromycin 1 g  
& Secnidazole 1 g Tablets

3013563

## DAZEL KIT

### INTRODUCTION

**DAZEL Kit** containing Fluconazole, Azithromycin and Secnidazole is a kit of 3 drugs to treat vaginal discharge. This treatment is recommended on the principle of 'Syndromic Management of Sexually Transmitted Diseases'.

The syndromic approach has identified 7 common presenting symptoms. Vaginal discharge is one of the commonest presenting symptoms in women.

### MICROBIOLOGY

**Causative Organisms:** The three most common cause of vaginitis are: Bacteria - N. gonorrhoea, C. trachomatis, Gardnerella vaginalis Fungus - Candida albicans (Monilia) Parasite – Trichomonas vaginalis.

### ANTI-INFECTIVE ACTION

Based on causative infective organism of vaginal discharge the

**DAZEL Kit** contains:

Antibacterial - Azithromycin  
Antitrichomonal - Secnidazole  
Antifungal - Fluconazole



Azithromycin eradicates N. gonorrhoea and C. trachomatis Secnidazole is effective against Trichomonas vaginalis and bacteria causing Bacterial vaginosis (Gardnerella vaginalis and anaerobes). Fluconazole eradicates Candida albicans.

### INDICATIONS

**DAZEL Kit** is indicated for the syndromic management of vaginal discharge.

Clinical manifestations range from asymptomatic carriage to severe inflammatory signs and symptoms. Approximately one third of asymptomatic female carriers become symptomatic within 6 months.

Typical symptoms include vaginal or introital itch plus discharge. The classical clinical feature – bright red vaginal mucosa and a yellow or green frothy, malodorous discharge of often evident but some cases merely present as a mildly inflamed vagina of nonspecific appearance or even without any abnormalities.

### CONTRAINDICATIONS

**DAZEL Kit** contains three chemotherapeutic agents:

Azithromycin, Secnidazole and Fluconazole. These 3 drugs do not cause drug interactions when given together on the same day concomitantly.

However, like any therapeutic agent, Azithromycin, Secnidazole or Fluconazole, have known contraindications; which must be known contraindication; which must be known before **DAZEL Kit** is prescribed to the patient.

### FLUCONAZOLE

#### CONTRAINDICATIONS

Hypersensitivity to Fluconazole or to any Excipients in the product. There is no information regarding cross hypersensitivity between Fluconazole and otherazole antifungal agents use with caution in patients with hypersensitivity to other azoles.

### AZITHROMYCIN

#### CONTRAINDICATIONS

Azithromycin is contraindicated in patients with known hypersensitivity to Azithromycin erythromycin, or any macrolide antibiotic.

### SECNIDAZOLE

#### CONTRAINDICATIONS

As is case of other Nitroimidazole derivatives, the drug should not be administered during the first trimester of pregnancy, or lactation or in individual hypersensitivity to nitroimidazole derivatives.

### DOSAGE AND ADMINISTRATION

Azithromycin 1 g Tablets as a single oral dose under supervision.

Secnidazole 2 g single dose (administration of 2 Secnidazole 1 g Tablets)

Fluconazole 150 mg orally as a single dose.

### ADMINISTRATION

Azithromycin – One tablet to be administered 1-2 hours before food  
Fluconazole – One tablet before or after food. Secnidazole – Two tablets with food. This combination kit is meant for single dose therapy with the individual components to be administered concomitantly. Absorption of Fluconazole is not affected in presence of food.

### PRESENTATION

Each kit contains:

**A) Fluconazole Tablets 150 mg**  
(1 Tablet) Each uncoated tablet contains: Fluconazole 150 mg

**B) Azithromycin Tablets 1 g**  
(1 Tablet) Each film coated tablet contains: Azithromycin Dihydrate USP equivalent to anhydrous Azithromycin 1 g

**C) Secnidazole Tablets 1 g**  
(2 Tablets) Each film coated tablet contains: Secnidazole 1 g

### INFORMATION TO PATIENTS

#### DAZEL Kit contains:



(A) Fluconazole  
Tablet - 1



(B) Azithromycin  
Tablet - 1



(C) Secnidazole  
Tablets - 2

#### Direction for use:

Take Azithromycin 1 Tablet on empty stomach, 1 hour before or 2 hours after the meal.

Secnidazole 2 tablets to be taken as a single dose with food to avoid Gastrointestinal side effects.

Fluconazole 1 tablet may be taken with Secnidazole or alone.

**DAZEL Kit** is meant for one day's treatment as single dose of Azithromycin, Secnidazole and Fluconazole.

A product of

**ajanta pharma limited**

Ajanta House, Charkop, Kandivli (W),  
Mumbai 400 067.

MADE IN INDIA

140 x 210 mm

Pharma Code : 13563 Standard



← Direction for Travel

## BACK

Rx

Fluconazole 150 mg, Azithromycin 1 g  
& Secnidazole 1 g Tablets

### DAZEL KIT

#### INTRODUCTION

**DAZEL Kit** contenant le Fluconazole, Azithromycin et Secnidazole est un kit de 3 médicaments pour traiter l'écoulement vaginal. Ce traitement est recommandé sur le principe de 'Conduite de Syndrome pour les Maladies Sexuellement Transmissible'.

Ce approche syndromique a identifié 7 symptômes d'identification commun. L'écoulement vaginal est une des symptômes le plus commun chez la femme.

#### MICROBIOLOGIE

Organismes mise en cause : Les trios causes les plus courant de vaginites sont:

Bactérie – N. gonorrhoea, C. trachomatis, Gardnerella vaginalis  
Champignons-Candida albicans (Monilia)

Parasite-Trichomonas vaginalis.

#### ACTION ANTI-INFECTIEUX

Basé sur les organismes infectieuse de l'écoulement vaginale le **DAZEL Kit** contient:

Antibactérien-Azithromycin  
Antitrichomonal-Secnidazole  
Antifongique-Fluconazole

Azithromycin éradique le N. gonorrhée et C. trachomatis  
Secnidazole est efficace contre le

Trichomonas vaginalis et bactérie causant la vaginite Bacterienne (Gardnerella vaginalis et anaérobies).  
Fluconazole éradique le Candida albicans.

#### INDICATIONS

**DAZEL Kit** est indiqué pour la conduite syndromique de l'écoulement vaginale.

Les manifestations clinique varient de perte asymptomatique aux signes et symptômes inflammatoire severe. Approximativement un tiers des pertes asymptomatique devient symptomatique en 6 mois.

Les symptômes typique incluent l'écoulement vaginal ou démangeaison introital plus écoulement. L'aspect Clinique classique mycoses vaginal rouge Claire et un écoulement malodorant jaune ou vert foncé sont souvent évident mais quelques cas présente simplement un vagin enflammé légèrement d'apparence non-spécifique, ou meme sans autres anomalies.

#### CONTRE INDICATIONS

**DAZEL Kit** contient trios agents chimiotherapeutique: Azithromycin, Secnidazole Fluconazole. Ces 3 médicaments ne provoque pas des interactions médicamenteuse lorsque administrer ensemble le meme jour simultanément.

Toutefois, comme tout agent thérapeutique, Azithromycin, Secnidazole ou Fluconazole ont des contre indications connus; qui doivent être connu avant que le **DAZEL Kit** est prescrit au patient.

#### FLUCONAZOLE CONTRE

##### INDICATIONS

Hypersensibilité à Fluconazole ou tout excipients dans le produit. Il n'y a pas d'information concernant l'hypersensibilité croisé enter Fluconazole et autre agents azole antifongique; utiliser avec precaution chez les patients avec l'hypersensibilité aux autres azoles.

#### AZITHROMYCIN CONTRE

##### INDICATIONS

Azithromycin est contre indiqué chez les patients avec un hypersensibilité connue à Azithromycin erythromycin, ou tout antibiotique macrolide.

#### SECNIDAZOLE

##### CONTREINDICATIONS

Comme dans un cas d'autre derive de Nitroimidazole, le médicament ne doit pas être administrer pendant le premier trimestre de grossesse, ou allaitement ou chez les individus hypersensible au dérivés nitroimidazole.

#### POSOLOGIE ET ADMINISTRATION

Azithromycin 1g Comprimé comme simple dose orale sous supervision.  
Secnidazole 2 g simple dose (administration de 2 Comprimés Secnidazole 1g)

Fluconazole 150 mg par voie orale comme simple dose.

#### ADMINISTRATION

Azithromycin - Un comprimé à être administré 1-2 heures avants le repas.  
Fluconazole - Un comprimé avant ou après le repas.

Secnidazole - Deux comprimés pendant le repas.

Ce Kit de combinaison est destine

comme thérapie de dose à usage unique avec les composants individuel components à être administré simultanément.

Absorption of Fluconazole n'est pas affecté en présence de la nourriture.

#### PRESENTATION

Chaque kit contient :

**A) Fluconazole comprimé 150 mg**

(1 Comprimé) Chaque Comprimé non enrobé contient :

Fluconazole 150 mg

**B) Azithromycin comprimé 1 g**

(1 Comprimé) Chaque Comprimé enrobé contient : Azithromycin Dihydrate USP équivalent à Azithromycin Anhydre 1 g

**C) Secnidazole comprimé 1 g**

(2 Comprimé) Chaque Comprimé enrobé contient : Secnidazole 1 g

#### INFORMATION AUX PATIENTS:

**DAZEL Kit** contains :

**Indications pour utilisation**  
Prendre 1 comprimé d'Azithromycin avant repas ou 2 heures après le repas.



(A) Fluconazole  
Comprimé - 1

2 comprimé de Secnidazole à prendre comme simple dose pendant le repas pour éviter les effects Secnidazole Gastrointestinal.



(B) Azithromycin  
Comprimé - 1

1 comprimé de Fluconazole peut être prise avec Secnidazole ou seule



(C) Secnidazole  
Comprimé - 2

**DAZEL Kit** est destine pour un traitement d'un jour comme simple dose d'Azithromycin, Secnidazole et Fluconazole.

A product of

**ajanta pharma limited**

Ajanta House, Charkop, Kandivli (W),  
Mumbai 400 067.

FABRIQUE EN INDE

140 x 210 mm